
 

 

 

Referat fra udvalgsmøde i Børnehuset torsdag den 24.3: 

 

Til stede: Mette-Cecilie, Louise, Michelle, Bente og Gitte. Afbud fra Joanna.  

 

1. Forslag vedr. åbningstiden: Der har igen været en henvendelse vedr. muligheden 
for at åbne lidt før om morgenen. Vi gennemgår den retningslinje som den tidligere 
bestyrelse lavede. Der er enighed om at lave en undersøgelse inden evt. ændring. 
(Der er pt. sket det siden bestyrelsesmødet at vi finder en løsning sammen med 
den pågældende forælder da det er få gange det handler om) 
 

2. Reklame for bestyrelsesarbejdet – drøftelse af forslag til de to forsider og den 
reviderede side med ønskesedlen. Gitte indarbejder de forslag der kommer i det 
endelige bilag, der udsendes inden forældremødet.  
 

3. Formulering vedr. frokostordning – Louise har sendt forslag fra Hornslet, som 
Gitte har rettet til med formulering der evt. kan bruges til at sende ud til forældrene 
om ordningen. Gitte orienterer om, at der på ledermøde er blevet fortalt, at temaet 
ønskes behandlet på dialogmødet i juni, så derfor skubbes den endelige 
stillingtagen til efteråret.  
 

4. Temaer til dialogmøde i juni med politikerne – Vi drøfter om vi har temaer, som 
vi gerne vil have på? Louise skal deltage i et formøde med eventuelle ideer til 
temaer d. 5. april kl. 17.00 på Teams. Der er enighed om temaet med madordninger 
er vigtigt at få snakket om men derudover ikke andre ideer.  

 

 


